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Verslag van het kennismakingsgesprek tussen de colleges van de gemeenten 
Hoogezand-Sappemeer en Haren dd. 10 november 2014 
 
Aanwezig: 
Het college van Hoogezand

 

: burgemeester P.M.M. de Jonge, wethouder P. 
Verschuren, wethouder J.G. Lindeman, wethouder M.T. Metscher, wethouder J. Gopal, 
wethouder E. Drenth, gemeentesecretaris F.J.G. Wiertz. 

Het college van Haren

Afwezig: wethouder P.A. Lambeck 

: waarnemend burgemeester J.G. Vlietstra, wethouder 
M. Verbeek, wethouder M.J. Sloot en directeur/gemeentesecretaris M.P. de Wilde 

 
Verslag: C.J.A. van der Molen 
Verstuurd aan:  Colleges Hoogezand-Sappemeer en Haren 
 
_____________________________________________________________________ 
 
Burgemeester Vlietstra opent de bijeenkomst en heet de collega’s uit Hoogezand van 
harte welkom. 
Besloten wordt te starten met een voorstel rondje. 
 
Bestuurli jke toekomst: waar staat Haren en waar staat Hoogezand–Sappemeer 
Vlietstra l icht het doel van de bijeenkomst toe. Haren is al een ti jd in gesprek over de 
bestuurli jke toekomst. Hierover is het college eerder in gesprek geweest met 
Hoogezand-Sappemeer om te onderzoeken of er een fusie mogelijk zou kunnen zijn 
met Hoogezand-Sappemeer, Slochteren, Menterwolde en Haren: de zgn. Gorecht 
variant. In november 2013 heeft de gemeenteraad van Haren afgezien van verder 
onderzoek van en naar de Gorecht variant. In maart 2014 heeft naast de verkiezingen 
ook een burgerraadpleging plaatsgevonden. De vraag was: 'Bent u voor of tegen een 
fusie van Haren met Groningen en Ten Boer?'. De opkomst bij de verkiezingen was 
75%, daarvan heeft 75% zich tegen de fusie uitgesproken. Uit de burgerraadpleging is 
niet duideli jk naar voren gekomen waar men precies tegen was. Na de verkiezingen is 
het bestuurli jk landschap veranderd. De huidige coalit ie is van mening dat de burgers 
niet voldoende zijn meegenomen, en het traject moet opnieuw. Tegeli jkerti jd wil het 
huidige college weten wat de mogelijke partners vinden. Daarom heeft het college 
inmiddels gesprekken gevoerd met Ten Boer, Tynaarlo en Groningen; vandaag met 
Hoogezand-Sappemeer en deze week nog met een afvaardiging van de colleges van 
GS van de provincies Groningen en Drenthe. De input uit de gesprekken en de input 
van de inwoners gaan onderdeel vormen van het voorstel dat het college van Haren 
aan de raad zal doen. 
 
Vraag aan Hoogezand-Sappemeer die nu voorligt is of de Gorechtvariant nog een 
begaanbaar pad is. 
 
Verbeek is portefeuil lehouder Bestuurli jke toekomst en geeft een korte toelichting op 
het proces tot nu toe. 
De opdracht van de raad is om een intensief burgerparticipatie-traject te volgen. 
Hierbij wordt gebruik gemaakt van de methodiek Large Scale Intervention. Een grote 
groep mensen wordt verdeeld in kleinere groepen (7 of 8 mensen) en middels vragen 
en stell ingen wordt men gevraagd wat men belangrijk vindt in hun gemeente. De 
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wensen moeten leiden tot criteria waarlangs de herindelingsopties gelegd zullen 
worden. 
Er is een geactualiseerde SWOT-analyse en deze is het vertrekpunt. Het is de 
bedoeling inwoners daarin mee te nemen.  
De tot nu toe genoemde herindelingsopties zijn: 
- Samengaan met Ten Boer en Groningen 
- Samengaan met Tynaarlo 
- Samengaan met Hoogezand-Sappemeer (Gorechtvariant) 
- Zelfstandig bli jven met vergaande samenwerking. 
 
Verbeek legt uit dat gaandeweg het bovenstaande traject duideli jk werd dat nog meer 
met de inwoners gecommuniceerd zou moeten worden. Daarom is het traject uitgebreid 
met het verspreiden van een huis aan huis verspreide folder, waarin inwoners worden 
opgeroepen om de BTH-wijzer in te vullen. Daarnaast zullen eind november twee 
'Open Space' dagen worden georganiseerd waar inwoners in gesprek kunnen gaan met 
bestuurders over de toekomst van Haren. Zodoende wordt informatie bij de inwoners 
ingewonnen en op basis daarvan zal het college in januari een voorstel naar de raad 
doen. 
 
De Jonge geeft aan wat de gevoelens waren bij Hoogezand-Sappemeer toen zij in 
september 2013 vernamen dat de gemeenteraad van Haren afzag van de optie 
Gorecht. Dat heeft een behoorli jke indruk gemaakt. Met deze wetenschap is men 
verder gegaan met de ontwikkeling van de A7-variant. Na de verkiezingen is het 
polit ieke landschap veranderd. Oldambt is uitgestapt omdat de schaal te groot zou 
worden. Hoogezand-Sappemeer is verder gegaan met Slochteren en Menterwolde en 
men is inmiddels al zo ver in het proces dat de optie tot samengaan met Haren niet 
meer open staat. Dit is het standpunt van zowel Hoogezand-Sappemeer, Slochteren 
als Menterwolde. 
 
Sluit ing 
Beide colleges zeggen ernaar te streven elkaar minimaal een keer per jaar te treffen. 
Vlietstra dankt iedereen voor hun aanwezigheid. Een afschrift van het verslag zal naar 
Hoogezand-Sappemeer gestuurd worden. 


